
Nytt från styrelsen oktober 2022
Hösten är här. Styrelsen har träffats och här kommer lite information om läget.

Upprustning av Lämbonäsvägen.
Skadorna som konstateras vid slutbesiktningen kommer att lagas till våren. Det är för sent att göra
det i höst. Ytbeläggningen behöver stabiliseras innan vintern och snöröjning.

Skadorna på väg 2 (Långvallsvägen, Dalsvägen) efter upprustningen.
Skadan i svackan efter avfart mot Hållsnäs lagas till våren.

Föreningens ekonomi
Föreningens ekonomi är god. Vi räknar med att kunna amortera av de lån vi tagit, utan höjda avgifter
de kommande åren.

Vinterväghållningen
Samma rutiner som tidigare gäller, dvs vägmästaren avgör när plogning ska ske (ca 8 cm nysnö), och
vägarna ska vara farbara från 06 00 på vardagar och 08 00 på helger. Sandning görs vid behov.

Kommande upprustningar.
Vi kommer att grusa upp Aspviksvägen till våren. Även övriga grusvägar kommer att grusas upp och
saltas vid behov.
Finns intresse att belägg någon av grusvägarna? Hittills har vi inte fått några sådana förslag, men om
intresse finns är det fastighetsägarna längs vägen som avgör detta. Det är ju även de som betalar
upprustningen, eftersom det är särskilda andelstalsserier för respektive väg.

Slitageavgift
De fastighetsägare som under året har haft transporter till sin fastighet som är väsentligen större än
vad fastigheten andelstal motsvarar, kommer att få betala slitageersättning. Styrelsen tar kontakt
med dessa.
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